



The goal of the Community Cancer Care Program is to provide guidance, emotional support and assistance with the necessary information, supplies and some related expenses to help patients and families deal with a cancer diagnosis.

The program was started in 2000 by two dedicated volunteers.

There is no affiliation whatsoever with the Canadian Cancer Society

**OPEN Tuesday, Wednesday and Thursday
from 10 am till 1 pm.
Additional times by appointment.**

**14 Armstrong St. North
P.O. Box 994
New Liskeard, Ontario
P0J 1P0**

705-628-8800
www.communitycancercare.ca

The Community Cancer Care helps cancer patients in financial need with some of the costs not covered by private or government insurance plans.

These costs may include;

- Travel and accommodations for patients and their families
- Specialized dental treatments
- Physiotherapy
- Medical supplies and dressings
- Prescription drugs and special chemotherapy
- Lab tests
- Prostheses and wigs
- Nutritional supplements
- Purchasing or rental of equipment if not available from a service club

We also provide **Emotional Support and Support Groups** for cancer patients and their families.

All families must present their request to the Community Cancer Care office in person or by telephone prior to receiving assistance.

Due to the large volume of patients receiving assistance, Community Cancer Care has to operate with restricted budget and caps have had to be placed on all services.

**DONATIONS CAN BE
MADE BY MAIL TO:**

**Community Cancer Care
14 Armstrong St. North
P.O. Box 994
New Liskeard, Ontario
P0J 1P0**

Income Tax receipts will be issued by Community Cancer Care (802305714RR0001) for all donations



L'objectif du programme Community Cancer Care est de fournir des conseils, un soutien émotionnel et une assistance dans la collecte des informations nécessaires, des fournitures et de certaines dépenses connexes afin d'aider les patients et leurs familles à faire face à un diagnostic de cancer.

Le programme a été lancé en 2000 par deux bénévoles dévoués.

Il n'y a aucune affiliation avec la Société Canadienne de Cancer

**OUVERT mardi, mercredi et jeudi
de 10h à 13h.**

Horaires supplémentaires sur rendez-vous.

**14, rue Armstrong Nord
C.P. 994
New Liskeard, Ontario
P0J 1P0**

705-628-8800

www.communitycancercare.ca

Community Cancer Care aide les patients atteints de cancer qui ont des besoins financiers avec certains des coûts non couverts par les régimes d'assurance privés ou gouvernementaux.

Ces frais peuvent inclure ;

- Déplacement et hébergement pour les patients et leurs familles
- Traitements dentaires spécialisés
- Physiothérapie
- Fournitures médicales et des pansements
- Médicaments sur ordonnance et de la chimiothérapie spéciale
- Tests de laboratoire
- Prothèse et perruque
- Suppléments nutritionnels
- Achat ou location d'équipement s'il n'est pas disponible auprès d'un club de service

Nous proposons également des groupes de soutien émotionnel et de soutien aux patients atteints de cancer et à leur familles.

Toutes les familles doivent présenter leur demande au bureau de Community Cancer Care en personne ou par téléphone avant de recevoir de l'aide.

En raison du grand nombre de patients recevant de l'aide, Community Cancer Care a dû fonctionner avec un budget restreint et des plafonds ont dû être imposés à tous les services.

**LES DONS PEUVENT ÊTRE
FAITE PAR COURRIER À :**

**Community Cancer Care
14, rue Armstrong Nord
C.P. 994
New Liskeard, Ontario
P0J 1P0**

Un reçu fiscal sera délivré par Community Cancer Care (802305714RR0001) pour tous les dons.